
 

Jihočeská oblast 

ČESKÉ JEZDECKÉ FEDERACE 
 

 
Zápis z jednání jihočeského OV ČJF ze dne 10.2. 2018 v Hluboké nad 

Vltavou.  

Přítomni: ing. Jiří Mayer, Luboš Kozák, ing. Zuzana Horká, ing. Jana Kreidlová, mgr. 

Kateřina Hanušová a sekretář oblasti Antonín Husák 

 

1. Doporučení komisaře ZZVJ. OV doporučuje zapsat Radku Líkařovou do seznamu 

komisařů ZZVJ.  

2. Projednávání provizorního oblastního rozpočtu 2018. OV projednal investice do 

oblastního projektového plánování (dále jen OPP) po schválení provizorního rozpočtu 

ČJF na lednové Radě ČJF. Po odečtení fixních nákladů nutných na provoz oblasti 

rozhodl OV zachovat z celého množství původně předložených projektů OPP 

následující: 

140 000,- Kč na finanční zabezpečení OM (pořádání i výhry) a odměny jezdcům za 

účast na MČR; 

60 000,- Kč 3 jarní víkendy, skoková soustředění SCM a ostatní do 21 let s J. Jindrou 

(vždy ca 20 účastníků); 

40 000,- Kč 5 drezurních dnů, soustředění SCM s Š. Charvátovou (vždy 10 účastníků); 

32 000,- Kč 3-denní jarní soustředění všestrannosti s P. Vaňkem na Borové (pro 

všechny věkové kategorie); 

8 000,- Kč podpora jihočeských účastníků na seniorském skokovém soustředění s T. 

Nagelem ve Všeticích 

45 000,- Kč podzimní soustředění (zatím nerozděleno).  

3. Podpora KMK z rezervy. OV odsouhlasil případnou podporu skokového KMK 

z rezervy oblasti ve výši 60 000,- Kč v případě, že na konci roku nebudou vyplaceny 

dotační prostředky na KMK z Mze. V JČ oblasti mají proběhnout 2 kola KMK 

(Dubenec a Políkno), finance by se rozdělily do výher po 5000,- v jednotlivých 

věkových kategoriích.  

4. Nové kluby. Od 1.1. 2018 jsou do jihočeské oblasti zaregistrované nové kluby, 

některé byly OV schváleny již v průběhu roku 2017, ostatní v průběhu února. Jedná se 

o JK Velmovice z.s., Společenství jezdců LoRez, zs., JK Mlaď, z.s., Farma Fišer, 

Zemský hřebčinec Písek s.p.o., Pavel Bártů, JK Whisky, z.s., Jezdecká stáj 

Chvalovice, JS Bělčice, z.s. 

 

 

       Zapsala mgr. Kateřina Hanušová 

 

 


